
OSNOVNA ŠOLA JANKA MODRA, DOL PRI LJUBLJANI 
VIDEM 17 

  1262 DOL PRI LJUBLJANI 
 telefon: 01 564 70 67, e-naslov: osjm.dol@guest.arnes.si 

 

Videm, 18. 01. 2024 
Št. dok.: 900-2/2023/7 

 
Zapisnik 22. seje Sveta zavoda OŠ Janka Modra, Dol pri Ljubljani 

 
Čas in kraj seje: četrtek, 18. 01. 2024 ob 17.00 v zbornici OŠ Janka Modra, Videm 17, Dol pri 
Ljubljani. 
 
Prisotni: 
Predstavniki zaposlenih: Veronika Koščak, Tit Zupan 
Predstavniki ustanoviteljice: Erika Frantar, Iztok Brodnik, Marija Nolimal 
Predstavniki staršev: Andreja Okorn, Manuela Planinc 
Ostali  vabljeni: ravnatelj Jure Leva 
 
Zapisničarka: Mihaela Cvetkovič 
 
Predhodno opravičeni člani: Nataša Jerina, Vesna Lukežič, Mateja Grčar, Ajda Šimonka 
 
Predlog dnevnega reda: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 21. seje sveta zavoda z dne 28. 11. 2023 
3. Seznanitev z novim ravnateljem  
4. Seznanitev s prejeto pošto 
5. Razno 

 
 
Predsednica v uvodu pozdravi vse prisotne, med katerimi je tudi novo izvoljeni ravnatelj Jure 
Leva. 
 
Ad1) 
Na seji je prisotnih sedem od enajstih članov Sveta zavoda, zato je Svet zavoda sklepčen. 
 
SKLEP: Svet zavoda soglasno potrdi predlagani dnevni red. 
Sklep je sprejet soglasno. 
 
Ad2) 
Predsednica Sveta zavoda prebere sklepe zapisnika 21. seje Sveta zavoda. Dodatnih pripomb 
na zapisnik ni bilo. 
 
SKLEP: Svet zavoda potrdi zapisnika 21. seje Sveta zavoda z dne 28. 11. 2023. 
Sklep je sprejet soglasno. 
 
Ad3)  
Predsednica prosi ravnatelja naj se predstavi. Ravnatelj v uvodnih besedah pove vse o svojem 
prihodu v novo delovno okolje. Počasi se seznanja z zaposlenimi, otroci in starši. Z učenci in 
učitelji razredne stopnje se je že seznanil. Prav tako je obiskal podružnično šolo v Dolskem in 
vrtec. Seznanja se z različnimi aktivi. V prihodnosti pričakuje sestanke na ministrstvu in prenos 



OSNOVNA ŠOLA JANKA MODRA, DOL PRI LJUBLJANI 
VIDEM 17 

  1262 DOL PRI LJUBLJANI 
 telefon: 01 564 70 67, e-naslov: osjm.dol@guest.arnes.si 

 

njihovih pričakovanj na zaposlene v šoli. Nekaj pove o svoji seznanjenosti glede problematike 
zaposlovanja novih kadrov.  
Spregovori tudi o problematiki vzgojnih ukrepov pri otrocih ter njihovi seznanjenosti z 
posledicami. Izpostavi, da je potrebno vključevanje novih zaposlenih v kolektiv, zaradi 
kvalitete poučevanja in dobrega počutja vseh.  
     
Predsednica pozove prisotne, k dodatnim vprašanjem. Članico dodatno zanima problematika 
v sedmih razredih, kjer ravnatelj razloži problematiko glede učencev in nove učiteljice. Članica 
izpostavi, da upa na izboljšanje odnosov in klime, predvsem manj fluktuacije kadrov, ki vplivajo 
tako na učence kot na ostale zaposlene.  
 
Ad4) 
Predsednica prebere prejeto pošto, ki je bila prejeta v  začetku decembra. Žal dejanski datum 
sprejema pošte ni znan.  
 
Najprej prebere izjavo zaposlenega v kuhinji, za ponovni izračun normativov osebja v kuhinji. 
Gre za potrebe po novem kadru ter problematiko preobremenitve zaposlenih v kuhinji. Zatem 
predsednica prebere še odgovor na izjavo in pobudo, ki je bil prejet s strani SVIZA od 
sekretarke Območnega odbora ge. Magdalene Mustar Pečjak. Člani debatirajo o prejetem 
dopisu. Radi bi vpogled v izračun o sistemizaciji novih delovnih mest v kuhinji. G. ravnatelj 
pojasni, da je potrebno zadevo dobro preučiti.  
 
SKLEP: Svet zavoda se je seznanil s prejeto pošto. 
Sklep je sprejet soglasno. 
 
Predsednica prebere še eno prejeto pošto z dne 16. 01. 2024, prejeto s strani zaposlene v 
zavodu. Dopis opisuje situacijo demontaže starih vrat in čez nekaj časa ponovno vgradnjo 
novih vrat v naravoslovnem kabinetu. Zanima jo, kje se stara vrata  trenutno nahajajo.  
Člani debatirajo o situaciji, zakaj je prišlo do demontaže vrat v času mandata prejšnjega 
ravnatelja in zatem ponovne montaže v času vodenja v.d. ravnateljice. Prav tako razglabljajo 
o izvedbi inventure v zavodu.  
 
SKLEP:  Svet zavoda se je seznanil s prejeto pošto. 
Sklep je sprejet soglasno. 
 
Ad5) 
Govora je o odhodu učiteljice Slovenščine ter njene zamenjave. Prav tako je bilo izpostavljeno 
vprašanje glede čipov za omarice, kjer predsednica pojasni, da mora na občini preveriti. 
Izpostavilo se je vprašanje glede kamer okoli šole. Predvsem o kamerah zadaj pri vhodu v 
kuhinjo, ki gleda na šolsko igrišče. Govora je o tem, da bi bilo potrebno preveriti, kdo ima 
dostop do posnetkov nameščenih kamer.  Predsednica vpraša o sindikalnem zaupniku ter 
predlaga naj se izbere novega sindikalnega predstavnika. 
 
Predsednica Sveta zavoda se vsem prisotnim zahvali. 
Zaključek seje je ob 18.00 
 
Zapisala:        Predsednica Sveta zavoda: 
Mihaela Cvetkovič       Erika Frantar 


